

HONG KONG BAR ASSOCIATION

ANNUAL GENERAL MEETING 2018 AND PRESS CONFERENCE

The Hong Kong Bar Association will hold its Annual General Meeting (“AGM”) after 6pm today (18 January, 2018) at Cliftons, 5th Floor, Hutchison House, 10 Harcourt Road, Central, Hong Kong. The AGM is a private event and **will NOT be open to the press or the public.**

All media are invited to meet Mr. Paul Lam SC and Mr. Philip Dykes SC after the AGM. Press members may register at the security counter located at G/F of Hutchison House starting from 10pm and they will be led to the room of press briefing.

For any press enquiries, please email to the Bar Secretariat [info@hkba.org].

香港大律師公會周年大會 - 會見傳媒安排

香港大律師公會將於今日（2018年1月18日）下午六時後假香港夏慤道10號和記大廈5樓 Cliftons 舉行周年大會。公會周年大會為私人活動，只限公會會員出席，不會開放予傳媒或公眾人士參加。

林定國資深大律師及戴啟思資深大律師將於周年大會之後會見傳媒，歡迎各傳媒出席。傳媒朋友可於晚上10時抵達和記大廈地下，於保安櫃檯登記後，由工作人員帶領前往新聞發布會場地。

謹此通知，敬希垂注。傳媒如有任何查詢，請以電郵方式聯絡公會秘書處 [info@hkba.org]。